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Pracownicy

Urzędu  Miasta  i Gminy  Ścinawa

oraz  jednostek  podległych

W załączeniu  przekazuję  wnioski  - DOSŁOWNIE  CYTOWANE  Z NAGRANIA  WYPOWIEDZI  - zgłoszone

podczas  V sesji  Rady  Miejskiej  w  Ścinawie  w dniu  21 sierpnia  2024  r. przez:

Radnego  Krzysztofa  Wojtowicza:

1.  Na ulicy  Wołowskiej  jest  przystanek  autobusowy,  przed  nim jest  przejście  dla pieszych.  Jak

jedziemy  dalej  w stronę  mostu  jest  kolejne  przejście  dla pieszych,  które  oznakowane  jest  znakami

tylko  i wyłącznie  znakami  poziomymi,  czyli potocznie  mówiąc  ,,zebrą".  Nie ma tam  znaków

pionowych,  to  przejście  jest  najprawdopodobniej  nieaktywne,  one  są obok  siebie  te  przejścia  i piesi

bardzo  często  korzystają  jednak  z tamtego  przejścia,  które  nie  jest  fizycznie  przejściem  dla  pieszych

i tu  jest  prośba  o złożenie  wniosku  do  zarządcy  drogi  o usunięcie  tych  znaków  poziomych.  Nie  wiem

czy  to  można  zmazać,  zmywać,  bo  ewidentnie  ludzie  są wprowadzani  w błąd  i to  jest  zgłoszone  od

mieszkańców,  którzy  bardzo  blisko  tego  terenu  mieszkają.  Czyli prośba  o złożenie  wnioski  do

zarządcy  drogi  i usunięcie  znaków  poziomych,  przejścia  dla pieszych  w miejscu  gdzie  nie ma

usytuowanych  znaków  pionowych.

czyli  od strony  rynku  w stronę  dawnego,,słoneczka"  -  to  wszyscy  wiedzą  chyba  o co chodzii  przed

progiem  mamy ograniczenie do 20 km/h, znak ,,próg zwalniający", wcześniej jest znak
'%J

ograniczający  prędkość do 40 km/h. Jadąc samochodem żadnego znaku nie widać. Dopiero

podjeżdżamy  pod  sam  próg,  dopiero  widać,  bo przysłaniają  drzewa  (...).

3.  ProśbaowystosowaniepismadozarządcystacjikoIejowejwŚcinawie,jakiśwniosekorozwiązanie

problemu  wejścia  na peron  dla osób  niepełnosprawnych  i dla osób,  które  mają  wózek  dziecięcy.

Proszę  Państwa  przed  remontem  była  sytuacja  taka,  że na peron  szło,  dało  się wejść  od strony  tam

działek,  było  takie  zaniżenie  w peronie,  przejście  nie było  co prawda  legalne,  ale no jakoś  się dało

tam  wejść.  Po remoncie  przejście  zlikwidowane,  peron  jest  wysoki  na ponad  metr.  Jeżeli  ktoś

z dzieckiem  chce  Państwa  odwiedzić  i przyjechać  do Ścinawy  pociągiem,  trzeba  do tej  osoby  wejść

i po  bardzo  dużej  ilości  schodów  znieśći  wnieść  wózek,  innej  drogi  nie  ma.  Osoby  niepełnosprawne



są całkowicie  wykluczone  z podróżowania  pociągami  przez  stację  Ścinawa.  No i moim  zdaniem  po

remoncie  dworzec  mamy  i trzeba  by było  pisać  jakieś  pisma,  żeby  kolej  pomyślała  o czymś,  no bo

nie wiem  co by tam  można  zrobić,  może  jakąś  windę,  bo to  jest  już  jakby  po remoncie.  Naprawdę

jest  duży  problem,  sam już osobiście  korzystałem  ze stacji,  no i wózek  trzeba  było  wnosić.  Jedna

osoba  nie da  rady przejechać  się  pociągiem  ze Ścinawy.  Także tu  bym  prosił,  żeby urząd

wystosował  takie  pismo,  czy da się w ogóle  coś zrobić.  Czy my  możemy,  może  pan burmistrz  by się

jakoś  zadeklarował,  czy my możemy  jakoś  wspomóc,  bo to jest  dla nas wszystkich,  a sytuacja  jest

taka  nieprzyjemna  w tej  chwili.

Radnego  Pawła  Kowalskiego:

1.  Wniosek  zwrócenia  się  do zarządcy  drogi  powiatowej,  drogi  12 57D, to jest  droga  między

Redlicami,  a tutaj  Ścinawą.  Chciałbym,  żeby  Gmina  Ścinawa  zwróciła  się  z wnioskiem  do tego

zarządcy  o usunięcie  krzaków.  W niektórych  momentach  już  się nie da bezpiecznie  samochodem

przejechać,  tak  krzaki  zarastają  drogę,  droga  zrobiła  się  bardzo  wąska.  Zarządca  ma obowiązek

usunąć  te krzewy  czy krzaki.  Myślę,  że po monicie  ze strony  Gminy  to nastąpi.

2. Mieszkańcy  wsi Sitno  zwracają  się z prośbą  o ustawienie  u nich  z powrotem  tablicy  informacyjnej

po robotach  związanych  z budową  kanalizacji  tablica  im się  rozleciała,  firma  miała  postawić  tą

tablicę  z powrotem,  do dzisiaj  tej  tablicy  nie ma. Także  zwracam  się  tutaj  dzisiaj  do odpowiednich

służb,  żeby  ta tablica  była ponownie  ustawiona.

3. Jeszcze  jeden  mam  wniosek,  na prośbę  mieszkańców  rynku,  mieszkańcy  bardzo  skarżą  się  na tę

kałużę  tutaj  koło  Rossmanna.  Tych skarg  płynie  i do mnie,  i do innych  radnych  bardzo  wiele.

Tu ewidentnie  widać,  że wykonawca  rynku  zawinił  i właściwie  nie wyprofilował  tej  drogi  i dlatego

ta woda  tam  się  zbiera.  Może  urząd  gminy  zwróciłby  się  do wykonawcy,  żeby  może  zrobił  tą  drogę

zgodnie  ze sztuką,  żeby  ta woda  tam  nie stała.

Radnej  Ewy  Moroch-Haschke:

Ja mam  wniosek  od mieszkańców  Dąbrowy  Środkowej,  którzy  zwracają  się  z prośbą  o poprawę

bezpieczeństwa  i zmiany  lokalizacji  przystanku  autobusowego  w miejscowości  Dąbrowa  Środkowa.

Prośbę  swoją  motywują  tym,  iż obecny  przystanek  znajduje  się  na zakręcie  drogi  powiatowej  i proponują

przeniesienie  przystanku  koło  posesji  nr  6A, przy  działce  nr 65 -  jest  to prosty  i widoczny  odcinek  drogi.
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